
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen afd. 23 onsdag d. 6.11.2024  

Dagsorden:  

Løbende sager 

Beboeraktiviteter 

Evt. 

 

Ad 1. Nogle beboere henvender sig til bestyrelsen vedr. udvendig vedligeholdelse af træværk (især 
afskallede vinduer). Vi henviser til budgetmødet, hvor det blev besluttet, at boligforeningen ville kigge 
nærmere på sagen. Vi afventer yderligere besked herfra om handleplan og tidsplan. 

Ad2. Nogle beboere har startet en velbesøgt strikkecafe en gang om måneden. Vi aftalte, at 
decembercafeen udvides til et glögg og æbleskiver arrangement d.10.12 fra 14-17. Der kommer 
særskilt invitation  

Ad3. Frugttræerne har givet godt i år og en enkelt beboer har i den forbindelse lavet æblekage til vores 
strikkecafe. Vi håber andre også vil bruge af høsten.  

Vi er lidt i tvivl om skiltningen på træerne. Genkender ikke sorterne. 

 

Vi henviser endnu engang til, at sprayflasker og elektronik afleveres i den røde boks i vaskehuset. Her 
kan man også afhente grønne affaldsposer 

 

Ref. Lise Møller-Madsen 

6.11.2024 


